
PÖYTÄKIRJA 
KOKOUS 

Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys r.y., sääntömääräinen vuosikokous 
AIKA 

Tiistai 16.5.2011 klo 18 
 
PAIKKA 

Kirkkonummen kirjaston Porkkala-Sali 
 
PAIKALLA 
 - Roger Lindman, Veklahdentie 103, family.lindman@kolumbus.fi 

- Peter Korhonen, Ahjotie 15, peter.korhonen@mitaten.fi 
- Pj. Raimo Mättö, raimo.matto@dlc.fi 
- Asko Haapakoski, Ahjotie 2, asko.haapakoski@xerox.com 
- Johannes Kangas, Veklahdentie 121,johannes.kangas@forenom.fi 
- Jaakko Rahja, Gesterbyntie 314, jaakko.rahja@tieyhdistys.fi 
- Johanna Westman, johanna.westman@hotmail.com 

 - Marja Bergskaug; marja.bergskaug@hotmail.com 
 - Fredrik Bergskaug 
 - Terllervo Mutanen;  
 - Tuomo Mutanen; tuomo.mutanen1@gmail.com 
 - Reijo Suvanto; 0504621124  
 
KOKOUKSEN KULKU 
 

1. Kokouksen avaus 
- Kokous avattiin klo 18:05 

2. Valittiin kokouksen puheenjkohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa sekä 
tarvittaessa kaksi ääntenlaskijaa 

- Valittiin puheenjohtajaksi Raimo Mättö, sihteeriksi Johannes Kangas, sekä 
pöytäkirjantarkastajiksi Tellervo ja Tuomo Mutanen. 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Kokous todettiin laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi; kutsu on 

jaettu postijakeluna ja ilmoitettu kirkkonummen sanomissa kaksi viikkoa 
ennen kokouspäivää 

4. Kokouksen esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan 
5. Esitetään edellisen tilivuoden tilinpäätös, vuosikertomus sekä tilintarkastajien 

lausunto 
- Peter Korhonen esitteli yhdistyksen tilinpidon ja tilintarkastajan lausunnon 

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä 
hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille 

- vuosikokous päätti yksimielisesti vahvistaa tilinpäätöksen ja myöntää 
vastuuvapauden toimineelle hallitukselle 

7. Vahvistetaan kuluvan vuoden toimintasuunnitelma, liittymis ja jäsenmaksujen 
suuruudet sekä tulo- ja menoarvio 

- Raimo Mättö esitteli 2011 toimintasuunnitelman, sekä esitti, että olemassa 
olevaa käytäntöä jäsenmaksuista jatketaan: liittymismaksua ei peritä, 
jäsenmaksu 5€ 



- Tulo- ja menopuolesta arvioitiin, että linja säilyy jotakuinkin edellisten 
vuosien kaltaisena 

- Esitykset hyväksyttiin yksimielisesti 
8. Päätetään hallituksen jäsenten määrä ja valitaan hallituksen jäsenet ja varajäsenet 

- Esitettiin, että hallituksen jäsenmäärää vähennetään yhdellä, ja että vanhat 
jäsenet valittaisiin uudelleen lukuun ottamatta Ville Vahteraa, joka ei ole 
kuluneella kaudella osallistunut toimintaan. Varajäseneksi ehdotettiin 
Johanna Westmania Tytti Toivasen tilalle, sekä Jaakko Rahjaa 
uudelleenvalittavaksi.  

- Esitykset hyväksyttiin. 
9. Valitaan yksi tai kaksi tilintarkastajaa ja heille yksi tai kaksi varatilintarkastajaa 

- Todettiin, ettei toiminta välttämättä vaadi tilintarkastajaa, ja ehdotettiin Reijo 
Suvantoa toiminnantarkastajaksi 

- Ehdotus hyväksyttiin 
10. Muut asiat 

- Keskusteltiin kyläyhdistyksen kannasta vesiosuuskunta-asiassa 
- Keskusteltiin kantatie 51:n tiedotustilaisuuksista 
- Keskusteltiin kylän uimarannan kunnostamisesta; vierailu paikalla 

järjestetään 31.5. hallituksen toimesta 
11. Kokouksen päätös 

- Kokous päätettiin klo 20:20. 


